
Zápisnica z XIII. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Podolie 

Dátum zasadnutia: 30.4.2020 

Počet prítomných poslancov: 6 (neprítomní: p. Gúčik, p. Augustín, p. Palkech) 

 

K  jednotlivým bodom programu: 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

- pán starosta PaedDr. Bobocký otvoril rokovanie zastupiteľstva, uvítal prítomných 

a skonštatoval, že počtom 6 poslancov je zastupiteľstvo uznášania schopné. 

- prezenčná listina je prílohou zápisnice. 

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

- zapisovateľ: D. Maráková, overovatelia zápisnice: M. Gúčiková, L. Červeňanský 

      -  návrhová komisia je v zložení: B. Čechvala, M. Palcút, T. Bobocký 

      -  uznesením č. 11/2020 bol schválený program zastupiteľstva, všetky materiály poslanci 

obdržali v dostatočnom predstihu na web stránke pre poslancov OZ 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

K bodu 3: Kontrola plnenia uznesení 

- pán starosta oboznámil prítomných poslancov o plnení uznesení č. 12/2020 

Uznesenie č. 12/2020 – OZ berie na vedomie správu starostu o plnení uznesení  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

K bodu 4: Správa z hlasovania per rollam 6.4.2020 

       - poslanci OZ podpísali správu z hlasovania per rollam zo dňa 6.4.(príloha č.2), v ktorej 

sa poslanci vyjadrili mailovým hlasovaním k nasledovnému: 

          a) odsúhlasenie žiadosti obyvateľov o zníženie poplatku a zaviazanie sa k separácií 

          b) dočasné zníženie nájmu pre záhradkárstvo pod bytovkou  

      c) dofinancovanie plochy zberného dvora a jeho finálna úprava 

Hlasovanie poslancov k schvaľovaniu správy:   za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

 

K bodu 5: Správa hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2019 



- hlavná kontrolórka p. Ing. Pavlechová predniesla stanovisko zo záverečného účtu obce 

za rok 2019 (príloha č.3), ktorú mali možnosť poslanci pripomienkovať. Nikto z prítomných 

nemal námietky ani otázky. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Stanovisko hlavného 

kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2019. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

K bodu 6: Prerokovanie záverečného účtu obce Podolie za rok 2019 

-  následne po prednesení Správy hlavného kontrolóra bol predostretý záverečný účet 

a celoročné hospodárenie obce za rok 2019. Z tohto hospodárenia vyplynul zostatok 

40 882,55 €, ktorý sa prenesie do rezervného fondu. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

K bodu 7: Oprava cesty na Kopaniciach na parcele C2324/01 

- plán opravy cesty bol spomínaný už v roku 2019, reálnu podobu dostane až 

v nasledujúcich mesiacoch (jún, júl). Cesta je v dezolátnom stave, je to jedna z najhorších 

ciest v správe obce, preto je nutné zamerať sa na jej sanáciu. Celkovo sa plánuje realizovať 

oprava v sume 30 000€. Pán starosta začne podnikať kroky k verejnému obstarávaniu.  

Pán Palcút sa zaujímal o odvodnenie cesty, keďže na ceste je pomerne veľký spád terénu. 

V závere tohto bodu sa prítomní zhodli, že rekonštrukciu treba spraviť čo najlepšie, aby sa čo 

najviac predišlo nežiaducim vplyvom počasia.  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

K bodu 8: Odkúpenie domu súp. číslo 156 (LV 1070) 

         - v súlade s dlhodobou stratégiou obce (získanie potenciálnych pozemkov na komplexnú 

IDV) schválili poslanci OZ odkúpenie domu súp. číslo 156 aj s priľahlými pozemkami za 

cenu 10 000€. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

 

 

 

K bodu 9: Prerokovanie žiadosti o dotácie 

    - vzhľadom k mimoriadnej situácií s pandémiou COVID-19 a avizovanému krátenému 

rozpočtu pre rok 2020 riešili poslanci zmysel poskytnutia dotácie pre žiadateľov. Nakoniec sa 



uzhodli, že budú pridelené len niektoré čiastočné finančné prostriedky a opätovne sa budú 

žiadosťami zaoberať v 2. polroku 2020. Uznesením č. 18/2020 sa zhodli na nasledovných 

pridelených dotáciách: Matúšovo kráľovstvo 500€, ZO CHPH Podolie 100€, SZZ ZO 

Chmelovica 200€, SZZ ZO Borina 500€, SZZ ZO Jalšovina 200€, Únia nevidiacich 

a slabozrakých 100€, Nemocnica NM 100€, nevyhnutná podpora OŠK Podolie 4000€. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

K bodu 10: Demolácia domu súp. č.160 

- poslanci OZ schválili demoláciu domu súp. č. 160 v majetku obce, nakoľko dom je 

v neobývateľnom stave a nepočíta sa s jeho rekonštrukciou 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  6/ 0/ 0 

 

K bodu 11: Rôzne 

- pán starosta avizoval 7% schodok v rozpočte, bude preto potrebná úprava rozpočtu 

- v tomto období sa začína s prestrešením tribúny na OŠK 

- dokončuje sa realizácia zberného dvoru, súčasťou tejto dotácie z EÚ je aj podmienka 

vybudovania kontajnerového stojiska na odpad pred časťou „Vlhovec“ a v smere na družstvo 

- obci bola schválená dotácia 7000€ na vykonanie zmien a doplnkov v územnom pláne 

- čakáme na výsledky projektu „Zelené obce“ - pokiaľ bude obec úspešná, tak v dedine sa 

vo viacerých lokalitách podarí vysadiť okrasné stromy (plánované lokality - nová bytovka pri 

škole, korytňanská ulica, workoutové ihrisko, zelená časťpri fare) 

- v najbližšom období budú zrekonštruované 2 prechody prechodcov aj s kompletnou 

signalizáciou - schválené VÚC 

 

K bodu 13: Diskusia 

a) p. Gúčiková sa vyjadrila, že v obci nerobíme dostatok krokov pre podporu sociálne- 

znevýhodnených obyvateľov, chcela by prísť s konkrétnymi návrhmi a formami ich pomoci 

a hľadala podporu u poslancov. Väčšina sa vyjadrila, že je potrebné riešiť prioritnejšie 

problémy(chodníky, cesty, domová výstavba, riešenie havarijného stavu budov), ale ak príde 

s konkrétnymi návrhmi, budú sa poslanci zaoberať jej ideami. 

Ďalej sa pýtala o možnosti dať na cestu pri cintoríne pri detskom ihrisku spomaľovače, keďže 

mnohí vodiči tadiaľ jazdia prirýchlo. Pán starosta prezistí možnosti realizácie a financovania. 

b) Pán starosta informoval o sťahovaní problémových rodín, rodina Danihelových, rodina p 

B. Herákovej, nakoľko dostáva veľa sťažností z ich okolia. 



c) cesta za KD - začne sa s podpisovaním kúpnych zmlúv pod cestu, všetci majitelia súhlasili. 

Je potrebné dotiahnuť čo najskôr elektrifikáciu (3 jestvujúce novostavby, plány ďalších 

odpredať svoje pozemky) a urobiť prípravu pre stavebné povolenie na cestu a siete. 

d) nadstavba zdravotného strediska - v diskusii sa viacerí poslanci prikláňali k nadstavbe ZS 

formou VO súťaže, podmienkou je kvalitná nadstavba, zateplenie celej budovy a výmena 

okien, obec musí zostať väčšinový vlastník celej  budovy. Z možností, ktoré sú 

v momentálnej situácií sa táto forma javila ako najlepšia z hľadiska kvality prevedenia 

a budúcej starostlivosti o budovu. 

d) kanalizácia - momentálne prebieha pripájanie domácností na odkanalizovanie, pracovníci 

obce sú veľmi nápomocní s vybavením administratívy, tak aby všetko prebehlo čo 

najjednoduchšie. Za pripojenie dostane každá domácnosť jednorazovú dotáciu 50€. 

 

Záver: 

Záverom sa poslanci zhodli, že v neľahkej dobe pandémie COVID 19 je potrebné rozumne 

hospodáriť s rozpočtom. Taktiež v obci Podolie je veľmi veľa opakujúcich sa problémov 

s občanmi zo sociálne znevýhodneného prostredia, ktoré každodenne rieši p. starosta nielen 

množstvom telefonátov, ale i osobných návštev (odpadová voda „Malá strana“, susedské 

spory a pod.), čo nerobí dobrý obraz pre slušných obyvateľov nielen Podolia ale i pre susedné 

dediny. 

 

 

Zapísala: RNDr. Daniela Maráková  _________________________ 

 

V Podolí, dňa 30.4.2020 

 

Overovatelia zápisnice:               Mgr. M. Gúčiková            _________________________ 

     

                                                      Ladislav Červeňanský  _________________________ 

 

 Zápisnicu podpísal dňa  14.3.2019 

 

PaedDr. Rastislav Bobocký, v. r. 

starosta obce 

 

 


